

(2) The committee designated or established by Parliament for the purpose of subsection (1) shall, as soon as practicable, undertake a comprehensive review of the provisions and operation of this Act and shall, within one year after the review is undertaken or within such further time as the House of Commons may authorize, submit a report to Parliament thereon including such recommendations pertaining to the continuation of those sections and changes required therein as the committee may wish to make."

Renumber the subsequent clause accordingly.

Your Committee has ordered a reprint of Bill C-15, An Act to amend the Criminal Code and the Canada Evidence Act, as amended, for the use of the House of Commons at report stage.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence related to this Bill (*Issues Nos. 1 to 12, which includes this report*) is tabled.

*(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 63 to the Journals).*

Mr. Pietz for Mr. Harvey, from the Standing Committee on Aboriginal Affairs and Northern Development, presented the Third Report of the Committee (Breach of Privilege).—Sessional Paper No. 332-8/7B.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 24 and 25 which includes this Report*) was tabled.

*(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 64 to the Journals).*

Mr. Hamelin, from the Standing Joint Committee on Official Languages, presented the Second Report of the Committee, which is as follows:

In accordance with its Order of Reference from the Senate dated Tuesday, March 10, 1987 and its Order of Reference from the House of Commons dated Monday, March 2, 1987, your Committee has considered Vote 15 under PRIVY COUNCIL in the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1988, and reports the same.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issue No. 16 which includes this Report*) is tabled.

*(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 65 to the Journals).*

Mr. Comeau, from the Standing Committee on Fisheries and Oceans, presented the First Report of the Committee (Fishermen's Unemployment Insurance Program).—Sessional Paper No. 332-8/5.

A copy of the relevant Minutes of Proceedings and Evidence (*Issues Nos. 9, 10 and 11 which includes this Report*) was tabled.

*(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 66 to the Journals).*

(2) Le comité désigné ou constitué par le Parlement aux fins du paragraphe (1), procède, dès que cela est matériellement possible, à l'analyse exhaustive de la présente loi et des conséquences de son application. Il dispose d'un an, ou du délai supérieur autorisé par la Chambre des communes, pour exécuter son mandat et présenter au Parlement son rapport, en l'assortissant éventuellement de ses recommandations quant au maintien en vigueur de ces articles et aux modifications à y apporter.»

Renommer l'article qui en découle.

Votre Comité a ordonné la réimpression du projet de loi C-15, Loi modifiant le Code criminel et la Loi sur la preuve au Canada, tel que modifié, pour l'usage de la Chambre des communes à l'étape du rapport.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages relatifs à ce projet de loi (*fascicules nos 1 à 12, qui comprend le présent rapport*) est déposé.

*(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 63 aux Journaux).*

M. Pietz, au nom de M. Harvey, du Comité permanent des affaires autochtones et du développement du Nord, présente le troisième rapport de ce Comité (Atteinte portée aux privilèges).—Document parlementaire n° 332-8/7B.

Un exemplaire des procès-verbaux et témoignages pertinents (*fascicules nos 24 et 25 qui inclut le présent rapport*) est déposé.

*(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 64 aux Journaux).*

M. Hamelin, du Comité mixte permanent des langues officielles, présente le deuxième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Conformément à son Ordre de renvoi du Sénat en date du mardi 10 mars 1987 et son Ordre de renvoi de la Chambre des communes en date du lundi 2 mars 1987, votre Comité a étudié le crédit 15 sous la rubrique CONSEIL PRIVÉ dans le Budget des dépenses principal pour l'année financière se terminant le 31 mars 1988 et en fait rapport.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages s'y rapportant (*fascicule n° 16 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

*(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 65 aux Journaux).*

M. Comeau, du Comité permanent des pêches et des océans, présente le premier rapport de ce Comité (Régime d'assurance-chômage des pêcheurs).—Document parlementaire n° 332-8/5.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages pertinents (*fascicules nos 9, 10 et 11 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

*(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 66 aux Journaux).*